
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 9. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 125
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange fiskere der forventes at skulle om-
bygge deres lastrum som følge af et kommende fangstkvotesystem, så fisker-
ne kan håndtere fangsten ombord på fartøjet, når konsumfisk og fisk til indu-
stri ikke må sammenblandes så al fangsten ikke bliver klassificeret som indu-
strifisk samt oplyse, hvad ministeren forventer, at en sådan ombygning i gen-
nemsnit vil koste.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Esben Lunde Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Esben.Lunde.Larsen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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